

## Wine Paris 2025

### MEET US ON CENTRE-LOIRE WINES BOOTH

EVERY DAY ON OUR BOOTH

Discover all Centre-Loire appellations in our tasting corner!

HALL 7.3  
G 177



MONDAY 10	TUESDAY 11	WEDNESDAY 12
Freshness and diversity	A family of terroirs	Centre-Loire red wines

#### OUR ANIMATIONS DAY BY DAY

**MONDAY, 10 FEBRUARY | FROM 5.30 PM TO 8.30 PM**

MASTERCLASS & SUSHI BAR

**"WINES OF CENTRE-LOIRE AND THE ART OF SUSHI: THE EPITOME OF FRESHNESS"**

In Japan, it is said that 60,000 hours must be spent perfecting one's skills to become a master craftsman, a Takumi. This quest for excellence, rooted with patience and dedication, also reflects Centre-Loire winemaker's spirit, who passionately craft wines of incomparable finesse and freshness. This year, Wines of Centre-Loire merge with the culinary art of sushi to bring you an exceptional masterclass and invites you to explore the perfect balance between the freshness and complexity of Centre-Loire wines and the delicacy of raw fish.

Featured wines will be available to taste by the audience during and after the masterclass in our Sushi bar.



**Leslie BROCHOT**  
Centre-Loire Wines  
Ambassador  
Maitres d'Accords



**Eric TICANA**  
Sushi Chef  
Goma Restaurant

For more information, click [HERE](#).



**TUESDAY, 11 FEBRUARY | FROM 10.30 AM TO 11.30 AM**

MASTERCLASS

**"ROCKS & ROOTS: EXPLORING CENTRE-LOIRE'S TERROIRS"**

Few regions highlight the diversity of their soils as much as the Centre-Loire – and for good reason. Neighboring vineyards with similar climatic conditions and planted with the same grape variety, Sauvignon Blanc, produce remarkably distinct wines. Join Konstantin Baum MW alongside four winemakers from the region, for a panel discussion and a tasting of five Sauvignon Blanc wines, each crafted from distinct terroirs

Featured wines will be available to taste by the audience during and after the round table.



**KONSTANTIN BAUM**  
Master of Wine  
Centre-Loire Wines Ambassador

For more information, click [HERE](#).



**WEDNESDAY, 12 FEBRUARY | FROM 10.30 AM TO 11.30 PM**

ROUND TABLE AND TASTING

**"BEYOND THE WHITES: A JOURNEY INTO THE ELEGANCE OF CENTRE-LOIRE'S RED WINES"**

Centre-Loire is renowned worldwide for its exceptional white wines, but beyond its famous sauvignon blanc wines lies a fascinating story when it comes to red wine production. This panel discussion invites you to uncover the lesser known yet compelling side of the region: its pinot noir and gamay red wines. Guided by a duo of experts and two local winemakers, you will explore the unique characteristics of these wines and the authentic know-how that makes them stand out.

Featured wines will be available to taste by the audience during and after the round table.



**ANNE KREBIEHL MW**  
Master of Wine  
Vinous



**KONSTANTIN BAUM MW**  
Master of Wine  
Centre-Loire Wines  
Ambassador



**Anne BURCHETT**  
Freelance wine marketing and  
communication specialist  
Burchett Food & Wine Marketing

For more information, click [HERE](#).

## WINE PARIS 2025

HALL 7.3  
G 177

### RENDEZ-VOUS SUR LE STAND DES VINS DU CENTRE-LOIRE

TOUS LES JOURS SUR LE STAND

Venez découvrir l'ensemble de nos appellations en libre dégustation !



LUNDI 10	MARDI 11	MERCREDI 12
Fraîcheur et diversité	Une famille de terroirs	Les vins rouges du Centre-Loire

#### NOS ANIMATIONS JOUR APRÈS JOUR

**LUNDI 10 FÉVRIER | DE 17H30 À 20H30**

MASTERCLASS & SUSHI BAR

« **VINS DU CENTRE-LOIRE & ART CULINAIRE DU SUSHI : LA FRAÎCHEUR AU SOMMET !** »

Au Japon, on dit qu'il faut consacrer 60 000 heures à perfectionner son savoir-faire pour devenir un maître artisan, un Takumi. Cette quête de l'excellence, empreinte de patience et de dévouement, reflète également l'esprit des artisans vignerons du Centre-Loire, qui façonnent avec passion des vins d'une finesse et d'une fraîcheur incomparables. Cette année, les vins du Centre-Loire fusionnent avec l'art culinaire du sushi pour vous proposer une masterclass d'exception qui vous invite à explorer l'équilibre parfait entre fraîcheur et complexité des vins du Centre-Loire, et délicatesse du poisson cru.

Les vins présentés seront disponibles à la dégustation pendant et après la masterclass, sur notre Sushi bar.



**LESLIE BROCHOT**  
Ambassadrice des Vins du  
Centre-Loire  
Maitres d'Accords



**ERIC TICANA**  
Chef Sushi  
Goma Restaurant

➤ Pour plus d'informations, cliquez [ICI](#).



#### NOCTURE WINE PARIS !

Embarquez pour un voyage sensoriel entre Centre-Loire et Japon et rejoignez nous sur notre stand pour profiter d'un Sushi bar !

**MARDI 11 FÉVRIER | DE 10H30 À 11H30**

MASTERCLASS

« **ROCKS & ROOTS : EXPLOREZ LES TERROIRS DU CENTRE-LOIRE** »

Explorez la richesse des terroirs du Centre-Loire, région viticole dont chaque sol raconte une histoire unique et donne naissance à des vins blancs d'une grande complexité. Rejoignez Konstantin Baum MW accompagné de quatre artisans-vignerons de la région pour une dégustation comparative de cinq vins blancs du Centre-Loire, issus du Sauvignon Blanc mais produites sur quatre terroirs distincts.

Les vins présentés seront disponibles en libre dégustation pendant et après la masterclass.



**KONSTANTIN BAUM MW**  
Master of Wine  
Ambassadeur des Vins du Centre-Loire



➤ Pour plus d'informations, cliquez [ICI](#).

**MERCREDI 15 FÉVRIER | DE 10H30 À 11H30**

TABLE RONDE DÉGUSTATION

« **AU-DELÀ DES BLANCS : UN VOYAGE DANS L'ÉLÉGANCE DES VINS ROUGES DU CENTRE-LOIRE** »

Le Centre-Loire est mondialement reconnu pour ses vins blancs d'exception mais le savoir-faire historique des vignerons de la région en matière de production de vins rouges mérite également d'être exploré. Cette table-ronde vous invite à découvrir une facette fascinante mais bien souvent méconnue du Centre-Loire : ses vins rouges issus de Pinot Noir et de Gamay. Guidée par un duo d'experts deux artisan-vignerons de la région, cette discussion mettra en lumière la diversité, le potentiel et l'élégance des vins rouges de la région.

Les vins présentés seront disponibles à la dégustation pendant et après la masterclass.



**ANNE KREBIEHL MW**  
Master of Wine  
Vinous



**KONSTANTIN BAUM MW**  
Master of Wine  
Ambassadeur des Vins du  
Centre-Loire



**Anne BURCHETT**  
Spécialiste marketing et  
communication vin  
Burchett Food & Wine Marketing

➤ Pour plus d'informations, cliquez [ICI](#).